
Protokół Nr XXVIII/2010 

z obrad XXVIII sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 5 listopada 2010 roku 

 

Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 14 radnych.  

 

Nieobecny (usprawiedliwiony) radny: Marek Jankowski 

 

Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 

2. Stanisław Cieśluk 

3. Adam Derewońko  

4. Piotr Dołubizno 

5. Franciszek Gawina 

6. Stanisław Gomoliński 

7. Tadeusz Krasowski 

8. Andrzej Kunicki 

9. Grażyna Płonowska 

10. Leszek Franciszek Radulski 

11. Jan Szmurło 

12. Antoni Szpakowski 

13. Ryszard Wietoszko 

14. Feliks Aleksander Wróblewski 

 

Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 

 

1. Zdzisława Maksymiuk Prezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku 

2. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 

3. Wojciech Jakubowski  Sekretarz Gminy 

4. Zdzisława Iwańczuk             Skarbnik Gminy 

5. Andrzej Uszakiewicz  Radca Prawny 

6. Ludwik Włostowski  mieszkaniec miasta Brańsk 

7. Józef Michałowski             Dyrektor GZK 

8. Piotr Paprocki   Kierownik Referatu BP 

9. Grażyna Gawino  Za-ca Kierownika Referatu RŚ 

10. Paweł Kuteszko  Za-ca Kierownika GOPS 

 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Obrady XXVIII sesji rozpoczęto modlitwą  ”Ojcze nasz....”. 

 

Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 9
00 

 dokonał 

otwarcia obrad XXVIII sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk oraz na podstawie listy obecności stwierdził 

quorum, tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. Powitał przybyłych na 

posiedzenie radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. Następnie poinformował, że radni 

otrzymali w ustawowym terminie w formie pisemnej zaproszenie na sesję z porządkiem obrad 

i projektami uchwał. Zwrócił się o ewentualne zgłaszanie wniosków i propozycji zmian lub 

poprawek do porządku.  
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Wobec braku wniosków o zmianę porządku obrad Przewodniczący Rady odczytał porządek 

sesji  w brzmieniu:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji rady gminy. 

4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) zasad ponoszenia odpłatności za pomoc w formie posiłków udzielanych w ramach 

programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”, 

b) oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Brańsk, 

c) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy oraz 

zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem 

dla Polski Wschodniej”, 

e) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 

f) określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

g) określenia jednostek budżetowych Gminy Brańsk gromadzących dochody na 

wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia 

oraz sposobu i trybu sporządzenia planu finansowego, dokonywania zmian w tym 

planie i ich zatwierdzania, 

h) zmian w budżecie gminy na 2010r 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż protokół z obrad XXVII sesji  Rady 

Gminy był dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu 

dzisiejszym. Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  

braku uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami 14 – za, 

przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad XXVII sesji Rady Gminy 

Brańsk bez odczytywania. 

  

Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 

sesjami. Poinformował również, że w ostatnim okresie odebrano budowę odcinka drogi 

powiatowej ok. 2 km Brzeźnica-Szmurły wspólnie współfinansowanej z Powiatem oraz drugi 

odcinek drogi z przebudową mostu na rzece Brzezinka wraz z wykonaniem asfaltu na 

dojeździe do mostu w Brzeźnicy na ile nam środków wystarczyło. Odebraliśmy odcinek drogi 

powiatowej wspólnie współfinansowany z Powiatem z Łubina Kościelnego do Trusek, oraz 

dofinansowaliśmy dla Powiatu wykonanie dokumentacji technicznej na drogę powiatową do 

wsi Poletyły. Z własnych środków wykonaliśmy odcinek asfaltu na drodze z Brańska (ul. 

Boćkowska) - od mostu w kierunku wsi Kiersnówek. Radni nie wnosili uwag i zapytań do 

informacji /informacja w załączeniu do protokołu/.  
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   W tym punkcie obrad wójt poinformował, że zaproszony na dzisiejszą sesję Pan Ludwik 

Włostowski mieszkaniec miasta Brańsk ma wiele pamiątek rodzinnych z czasów przed 

wojennych i późniejszych po II wojnie światowej, które przekaże gminie, jako eksponaty do 

Izby Tradycji Regionalnej i Rolnictwa w Szmurłach. Część tych pamiątek przyniósł dzisiaj a 

pozostałe przekaże w najbliższym czasie.  Teść Pana Ludwika Pan Kaźmierski przed wojną 

był sekretarzem u hrabiego Potockiego a po wojnie był dyrektorem i nauczycielem w Szkole 

Podstawowej w Szmurłach. 

Głos zabrał Pan Ludwik Włostowski  - „moja żona wychowała się w Szmurłach i uczęszczała 

do szkoły, w której obecnie powstaje Izba Tradycji Regionalnej i Rolnictwa, więc wspólnie 

zdecydowaliśmy, że część pamiątek przekażemy do powstającej Izby, ponieważ Wójt Gminy 

dba o kulturę i dziedzictwo narodowe a eksponaty będą pamiątką dla przyszłych pokoleń. W 

okresie zimowym z żoną przejrzymy stare dokumenty, zdjęcia i niektóre również 

przekażemy”.  

Wójt Gminy w dowód wdzięczności za przekazane eksponaty i postawę patriotyczną, wręczył 

Panu Ludwikowi Włostowskiemu, podziękowanie i breloczek „Moja Mała Ojczyzna”.  

Wójt zachęcił wszystkich radnych i mieszkańców do zbierania pamiątek. 

   W tym punkcie obrad, uczestnicy sesji obejrzeli również film o Gminie Brańsk, nagranego 

w ramach programu „PILOT PL. o zmieniającej się Polsce”. Film jest materiałem 

promującym Gminę Brańsk, w tym przedsiębiorców. Zostanie on umieszczony na stronie 

internetowej gminy, aby Polacy za granicą również mogli go oglądać. 

Ad.5 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż Komisja RGOBiT na swym posiedzeniu 

w dniu 27 października 2010r. przeanalizowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję i 

wszystkie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. (Opinia Nr 36/30/2010  w załączeniu do 

protokołu).  

 

Ad.5a) Projekt uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pomoc w formie 

posiłków udzielanych w ramach programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania”. 

Za-ca Kierownika GOPS Pan Paweł Kuteszko odczytał projekt uchwały. W uzasadnieniu 

powiedział, że osoba lub rodzina zobowiązana do zwrotu wydatków za świadczenie, w 

przypadkach szczególnych związanych z trudną sytuacją finansową, spowodowaną w 

szczególności: stanem zdrowia osoby lub członka rodziny, ponoszeniem kosztów usług 

opiekuńczych, zdarzeniem losowym, samotnym wychowywaniem małoletnich dzieci (1 i 

więcej), utrzymywaniem 4 i więcej dzieci, innymi uzasadnionymi stałymi wydatkami, może 

być częściowo lub całkowicie zwolniona z obowiązku zwrotu tych wydatków.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXVIII/221/2010 w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pomoc 

w formie posiłków udzielanych w ramach programu wieloletniego „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania”. /uchwała w załączeniu do protokołu/. 

 

 

Ad.5b) Projekt uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Brańsk. 

Kierownik Referatu BP Pan Piotr Paprocki przedstawił projekt uchwały. W uzasadnieniu 

poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, w celu oceny aktualności studium i planów miejscowych wójt, dokonuje 

analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy, ocenia postępy w opracowywaniu 
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planów miejscowych i opracowuje wieloletnie programy ich sporządzania w nawiązaniu do 

ustaleń studium, z uwzględnieniem decyzji zamieszczonych w rejestrach, oraz wniosków w 

sprawie sporządzenia lub zmiany planu miejscowego. Wójt, przekazuje radzie gminy wyniki 

analiz, po uzyskaniu opinii gminnej lub innej właściwej, komisji urbanistyczno-

architektonicznej, co najmniej raz w czasie kadencji rady. Rada gminy podejmuje uchwałę w 

sprawie aktualności studium i planów miejscowych, a w przypadku uznania ich za 

nieaktualne, w całości lub w części, podejmuje działania, zmiany studium lub planu 

miejscowego w takim trybie, w jakim są one uchwalane. 
 

   Wnioski z oceny gminnych dokumentów urbanistycznych są takie, że pomimo zmian w 

przepisach w świetle wymogów formalno-prawnych są one nadal aktualne. Stwierdza się 

konieczność aktualizacji studium w zakresie umożliwiającym zmianę miejscowego planu z 

uwzględnieniem wniosków o zmianę przeznaczenia i zagospodarowania terenów złożonych 

przez mieszkańców gminy. 

   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXVIII/222/2010 w sprawie oceny aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. /uchwała w załączeniu do protokołu/. 

 

Ad.5c) Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy oraz zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy. 

Sekretarz Gminy Pan Wojciech Jakubowski przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że 

taki program obowiązywał do 2010r. a obecnie przedstawiony projekt jest taki sam jak 

poprzedni. 

   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXVIII/223/2010 w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy oraz zasady wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. /uchwała w załączeniu do 

protokołu/. 

 

Ad.5d) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 

Brańsk do projektu „Razem dla Polski Wschodniej”. 

 

   Sekretarz Gminy Pan Wojciech Jakubowski przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że 

w uchwale Rady Gminy Brańsk nr XXV/213/2010 z dnia 27 kwietnia 2010r.  została zapisana 

kwota 2.739,50 jednak w wyniku zmian w harmonogramie rzeczowo-finansowym oraz 

harmonogramie płatności, co wynikło z oszczędności w łącznej kwocie 39 100 zł – kwota ta 

uległa zmianie i obecnie wynosi 2 305,05 zł /słownie: dwa tysiące trzysta pięć złotych i pięć 

groszy/.” Powyższa kwota stanowi wkład partnera w realizację projektu PO PW 01.04.04-00-

006/09 pod nazwą „Razem dla Polski Wschodniej” realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej 2007 – 2013 Osi priorytetowej I: Nowoczesna 

Gospodarka, Działanie I.4 Promocja i Współpraca współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój 

Polski Wschodniej 2007 – 2013 na podstawie umowy nr PO PW 01.04.04-00-006/09-00 z 

dnia 5 marca 2010 r. oraz aneksu  Całkowity koszt projektu nie uległ zmianie. 

Różnica przekazanego pomiędzy kwotą wpłaconą a kwotą należna zostanie zwrócona. 
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   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 

podjęła Uchwałę Nr XXVIII/224/2010 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Brańsk do projektu „Razem dla Polski Wschodniej”. /uchwała w 

załączeniu do protokołu/. 

 

Ad.5e) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

   Sekretarz Gminy Pan Wojciech Jakubowski przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że 

w związku ze zmianą ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie rada gminy 

w drodze uchwały musi określić szczegółowy sposób konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr XXVIII/225/2010 w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 

działalności statutowej tych organizacji. / uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/.  

 

Ad.5f) Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

   Sekretarz Gminy Pan Wojciech Jakubowski przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że 

w związku ze zmianą ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie rada gminy 

w drodze uchwały określa tryb i szczegółowe kryteria oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

   Głos zabrał wójt, który powiedział: „nie tak dawno na sesji była dyskusja w sprawie 

tworzenia funduszu sołeckiego, rada wówczas zdecydowała, że na rok 2011 nie będzie on 

wyodrębniany w budżecie gminy. Natomiast zgodnie z zamierzeniami ustawodawcy polityka 

państwa zmierza w kierunku inicjatywy lokalnej, aby mieszkańcy sami podejmowali decyzje, 

jakie zadania na ich terenie i przy ich zaangażowaniu będą realizowane. Gmina również w 

pierwszej kolejności będzie realizowała te zadania, w których mieszkańcy będą mieli swój 

udział i będą o nie zabiegali. Mieszkańcy realizując zadania będą bardziej szanowali 

wykonaną pracę, bo na chwilę obecną w niektórych przypadkach to, co było wykonane przez 

gminę było niszczone albo mieszkańcy nie wykazywali zainteresowania. Gdy były pieniądze 

na realizacje projektu, to był zapał, później zapał minął i nic się nie robi”. 

   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr XXVIII/226/2010 w sprawie określenia trybu i 

szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej / uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.  

 

Ad.5g) Projekt uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych Gminy Brańsk 

gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich 
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przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzenia planu finansowego, dokonywania zmian w 

tym planie i ich zatwierdzania. 

   Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że w związku ze zmianą ustawy o finansach publicznych, nie może funkcjonować rachunek 

dochodów własnych, dlatego dochody jednostek organizacyjnych będą gromadzone na 

rachunku wydzielonym i do tego koniecznie należy podjąć stosowną uchwałę. 

   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr XXVIII/227/2010 w sprawie określenia jednostek 

budżetowych Gminy Brańsk gromadzących dochody na wydzielonym rachunku 

bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzenia 

planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania / uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.  

 

Ad.5h) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r. Skarbnik Gminy Pani 

Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. Szczegółowo omówiła załączniki 

dotyczące zmian w dochodach i wydatkach budżetowych. 

   Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, 

wstrzymujących –0, podjęła Uchwałę Nr XXVIII/228/2010 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2010r. / uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.  

 

Ad. 6) Brak interpelacji i wniosków radnych. 

 

Ad.7) Nie udzielano odpowiedzi ze względu na brak interpelacji i wniosków radnych. 

 

 

Ad. 8 Sprawy różne: 

 

 Podsumowanie V kadencji Rady Gminy Brańsk przez Ryszarda Wietoszko 

Przewodniczącego Rady. (treść podsumowania w załączeniu do protokołu). 

 Przedstawienie Informacji przez Wójta Gminy Brańsk z realizacji inwestycji w latach 

2007-2010 V kadencji Rady Gminy Brańsk. ( treść informacji w załączeniu do protokołu)  

   Po przeczytaniu informacji, za to wszystko, za wspólny wysiłek, który przyniósł 

wymierne efekty, Wójt podziękował radnym, sołtysom, strażakom, pracownikom urzędu i 

jednostek organizacyjnych, dyrektorom szkół i nauczycielom. 

   Kończąc Wójt Gminy powiedział: „ po sobie zostawiamy wykonanej kawał dobrej 

roboty”  dla naszych dzieci, młodzieży, następnych pokoleń, którym będzie „lżej iść do 

przodu”. Gminę zostawiamy na innym - wyższym poziomie, niż była 10 lat temu, a nawet 

rok temu”. 

   W tym miejscu Wójt podziękował również Pani Prezes Banku Spółdzielczego w 

Brańsku, za miłą dobrą obsługę, za to, że urząd nigdy nie miał problemów. 

   Dalej podziękował radnym powiatowym, którzy pomagali i kiedy trzeba wspierali, 

podziękował dla całego Powiatu, Pana Starosty, Pana Sekretarza. 

   Szczególne podziękowania skierował do obecnego na sesji radnego Powiatowego Pana 

Kazimierza Krzemień, wręczając znaczek „Zasłużony dla Gminy”  

Wójt Gminy powiedział:  „Pan Krzemień z całą rodziną jest bardzo oddany gminie, 

zaangażowany w życie gminy, jakiekolwiek uroczystości tutaj się odbywały i trzeba było  

pomóc w przygotowaniach, to zawsze z żoną wspólnie pomagał i z synem brał udział w 

uroczystościach. Tak jak inni nie mają czasu, nawet na parę minut przyjść, to Pan 
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Krzemień był obecny z całą swoją rodziną. To jest bardzo miłe. Jest również delegatem do 

Izby Rolniczej i też widzę przynosi do gminy gazetki, przekazuje dla mnie różne 

informacje, co się dzieje, nigdy nas nie omija, jest bardzo życzliwy. Wiem, że aktywnie 

uczestniczył w Radzie Powiatu, nawet ktoś zwrócił mi uwagę, że był, aż za aktywny i z 

tego tytułu się obraził, ale nie Pan Kazimierz tylko ten „drugi”. Jeżeli mówił i dużo mówił 

to tylko, dlatego, żeby na teren gminy coś „ściągnąć”. Nie ukrywajmy ta wybudowana 

droga do Szmurłów i most w Brzeźnicy to jego zasługa, poprzez mówienie, „uporczywe 

stukanie”. Ważne, że starania przyniosły pożądany efekt. Za to wszystko serdecznie 

dziękujemy”. 

    

 Wójt Gminy powiedział, że pamięć ludzka jest zawodna, dlatego też podziękowania 

radnym,  wręczy również na piśmie. (podziękowania zostały wręczone wszystkim radnym 

wyczytanych wg listy obecności) Łącznie z podziękowaniem, każdy radny za wzorową 

pracę na rzecz gminy, otrzymał znaczek „Zasłużony dla Gminy” oraz album ze zdjęciami z 

udziału w pracach Rady Gminy i gminnych uroczystościach. 

 Pan Wójt poinformował, że koniec kadencji jest również dobrym momentem na  

podziękowanie niektórym pracownikom za wzorowe, wyjątkowo sumienne 

wykonywanie obowiązków wynikających z pracy zawodowej.  W 2010 roku z inicjatywy 

Wójta Gminy i  na wniosek Wojewody Podlaskiego pracownicy urzędu Pani Zdzisława 

Iwańczuk Skarbnik Gminy, Pani Halina Wąż zostały odznaczone przez Prezydenta RP 

MEDALEM ZŁOTYM ZA DŁUGOLETNIĄ SŁUŻBĘ, natomiast Wójt Gminy Brańsk 

Pan Krzysztof Jaworowski oraz Pan Wojciech Łukasz Jakubowski – Sekretarz Gminy 

zostali odznaczeni MEDALEM SREBRNYM ZA DŁUGOLETNIĄ SŁUŻBĘ. Wójt 

poinformował, że swoje odznaczenie odebrał podczas uroczystego spotkania z Wojewodą 

Podlaskim w Białymstoku z okazji 20- lecia Samorządu Terytorialnego, Pani Skarbnik 

odznaczenie odebrała podczas Festynu Gminnego w czerwcu br. Natomiast na dzisiejszej 

sesji Wójt Gminy Brańsk wręczy odznaczenia Pani Halinie Wąż i Panu Sekretarzowi, 

którzy ze względów osobistych odznaczeń nie mogli odebrać podczas Festynu. (Po czym 

nastąpiła dekoracja Medalami osób zasłużonych). Wójt jeszcze dodał, że Pani Halina 

Wąż od 1990 roku jest bardzo oddana dla samorządu, dla całej wspólnoty samorządowej, 

dla urzędu i pamięta jej słowa, które wypowiedziała na samym początku tworzenia się 

samorządu: „Panie Burmistrzu nie martw się, jakoś sobie poradzimy, ja będę Panu 

pomagać” Przez 20 lat zawsze pomagała i nadal pomaga, służy radą, podpowiedzią”. 

 Głos zabrała Zdzisława Maksymiuk Prezes Banku Spółdzielczego w Brańsku – 

podziękowała za zaproszenie na sesję, pogratulowała pomysłu nagrania filmu o Gminie 

Brańsk, który jest dobrą promocją gminy. Powiedziała: „ten film to też jest historia, to 

jest dokumentowanie miejsc, i czasu, że w takim roku byli tacy przedsiębiorcy, tacy 

ludzie, gdzie pracowali, czym się zajmowali. Czasami uczestniczymy w różnych 

uroczystościach, ale nie zdajemy sobie sprawy, że ta gmina jest taka ładna. To, co 

zobaczyłam dzisiaj na tym filmie, jestem pod wrażeniem, w jakich warunkach my 

mieszkamy. Pomysł bardzo trafiony i promocyjny. Można ten film pokazywać i zachęcać 

do inwestowania w gminie”. Pani Prezes podziękowała również za współpracę w 

mijającej kadencji mówiąc: „gmina jest strategicznym klientem dla banku, wspólnie z 

gminą bank realizuje taką misję ”miejscowy pieniądz na potrzeby miejscowego 

środowiska”. Tzn., że ten miejscowy pieniądz, co spływa do gminy, do banku jest 

przeznaczany na rozwój tej gminy. To z tych środków my udzielamy kredytów i 

współuczestniczymy w rozwoju gminy”. Podziękowała radnym za wybór Banku w 

Brańsku do obsługi budżetu gminy, pogratulowała owocnej mijającej kadencji i tych 20 

owocnych lat w samorządzie Wójtowi: pogratulowała wielkiej mądrości, wielkich 

sukcesów dzięki staranności, zapobiegliwości i gospodarności Wójta Gminy, Pani 
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Skarbnik i Kierowników jednostek, wszystkich pracowników. Pani Prezes powiedziała: 

„wiemy, że środki finansowe same „nie przychodzą na gminę” to wszystko trzeba 

wypracować. Słyszałam o czterokrotnym podejściu do przetargu na remont budynku z 

przeznaczeniem na Izbę Tradycji i Rolnictwa w Szmurłach, ale w końcu się udało. Tutaj 

należy też podkreślić duże zaangażowanie wójta i gminy w kultywowanie regionalnych 

tradycji, że to się uwiecznia,  utrwala, eksponuje, dokumentuje dla przyszłych pokoleń w 

celu  pokazania, jak postępował rozwój w każdej dziedzinie życia”. Pogratulowała tak 

wspaniałej działalności, podziękowała za współpracę i życzyła wyboru wójtowi i radnym 

na następną kadencję.   

 Głos zabrał Pan Kazimierz Krzemień, który jest sołtysem wsi Brzeźnica, radnym 

powiatowym i delegatem Izby Rolniczej – powiedział, że on sam jak może i ile może 

stara się, pomaga i współpracuje z gminą, tak samo jego cała rodzina, włącza się do pracy 

społecznej. Zauważył, że duże sukcesy gminy to zasługa dobrej atmosfery w Radzie, i 

wśród pracowników. Podziękował Panu Wójtowi, Przewodniczącemu Rady, radnym, 

sołtysom, wszystkim pracownikom urzędu gminy i kierownikom jednostek 

organizacyjnych za wieloletnią dobrą współpracę. Życzył przyjemnej pracy i 

przychylnych interesantów. 

 Wójt Gminy poinformował, że uroczystości patriotyczne 11 Listopada odbędą się w 

Szmurłach i rozpoczną Mszą Św. o godz. 12
00

. Zachęcił wszystkich do wzięcia udziału. 

 

Ad. 9) Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 12
00 

zamknął obrady XXVIII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją 

Obronę......’’                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

Protokolant:                                    Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 

 

Alina Adamczyk                                     Ryszard Wietoszko 

  

 

 


